
ZASEDÁNÍ  KOMISE  ŽIVOTNÍHO  PROSTŘEDÍ  DNE 28.3.2011 
 

Zápis  
 
 

A) Přítomni: - viz prezen ční listina 
B) Průběh jednání: 
 

 
1. KANALIZACE 
Členové komise se seznámili se zprávou pana Alta – PVK. Byli překvapeni, že zpráva 
není příliš podrobná, že nepřinesla žádné významné nové informace, že neodpovídá na 
konkrétní otázky ohledně přelivů: kdy k přelivům v uplynulé době došlo, jak dlouho 
trvaly, jaký objem měly jednotlivé přelivy a jaký objem škodlivin obsahovaly. Komisi 
zajímá složení odpadních vod v době či těsně před přelitím. 
Pan Alt bude požádán o doplnění těchto informací. Komise doufá, že  pokud s nimi 
PVK disponuje, budou k dispozici nejpozději na příští schůzce. 
Zajistí paní Kozáková. 
V srpnu 2008 bylo provedeno šetření ČIŽP a místního vodoprávního úřadu  ohledně 
havárie na přelivu v Hodkovské. O rozeslání závěru šetření v elektronické podobě 
byla požádána paní Kozáková.  
 
 

2. VČELAŘI 
Komise byla seznámena s postupem prací na tomto projektu. 
Se  zástupcemZO ČSV Ú/L panem Strejčkem se na řešené louce v Čankovské ul. sešli 
zástupci KŽP ( pí Kozáková, pí Slabochová) a zástupce KŽP a současně sdružení 
STROM, paní Kazdová.  
Paní Kazdová vysvětlila, ve kterém místě by měla vést obnovená pěšina ( viz. žádost o 
grant sdruž. STROM), pan Strejček ukázal, o kterou část pozemku mají zájem včelaři. 
Bylo zjištěno, že se tyto dva zájmy nevylučují, úly budou umístěny v dostatečné 
vzdálenosti od pěšiny. 
Včelaři nemají zájem budovat nějakou širší cestu, pro dopravu úlů a příchod k nim 
použijí obnovenou pěšinu,  nemají záměr zpevňovat plochy. Pouze část pozemku na 
vlastní náklady oplotí a po dohodě s paní Kopeckou OŽPD odstraní část podrostu a 
nebezpečných dřevin. Při styku komunikace Čankovské s pozemkem parc,č, 1408/1 
navrhujeme pro potřebu včelařů štěrkem zpevnit parkovací místo pro 2 – 3 osobní 
automobily. To by si pravděpodobně  zajistili včelaři. 
Další postup – připravit jednoduchý projekt a návrh smlouvy o pronájmu – zajistí si 
včelaři. Práce budou postupovat dále v podzimních měsících.  
Vše projednané je součástí zápisu, který byl rozeslán členům KŽP k prostudování.  
Na pozemku byla zjištěna křídlatka, nahlášení výskytu a likvidaci zajistí paní 
Slabochová. 
 
 

3. ZELEŇ u POLYFUNKCE 
Komise seznámena se zprávou TSK. TSK odmítla provedení výsadby a následné 
údržby zeleně. 



Komise diskutovala o dalším možném postupu. Komise se dohodla, že na další 
jednání pozve zástupce TSK, konkrétně ředitele Ing. Dostála a zástupce OMI ÚMČ 
Praha 21.  Zajistí paní Kozáková, paní Slabochová 
Dále se komise dohodla, že osloví firmy s dotazem, zda a jaké zkušenosti s touto 
zelení jsou, jak náročná je její údržba, zda tuto údržbu provádějí, jaká by byla cena 
realizace záměru a jaká dále cena údržby. 
Jako podklady budou použity „nápady“ zaslané panem Burešem a foto místa realizace. 
Komise do poptávky zahrnula na žádost paní Kozákové i pás pro zeleň u ulice 
Starokolínská mezi pizzerií a býv. prodejnou květin, pás cca 18 m². 
Zajistí pan Bureš, paní Slabochová 
 
 

4. EVIDENCE  CEST 
Předpokládáme, že by evidence na mapce již mohla být hotova. 
Začneme tuto evidenci překlápět do tabulky s popisem a parcelními čísly. 
Komise se dohodla, že se začne evidencí „jižních“ cest. 
Zajistí paní Slabochová 
 
 

5. PLOCHY LESA 
Úkol pokračuje. 
Připravit závěr. Zajistí paní Slabochová 
 
 

6. INFORMAČNÍ TABULE u vjezdu do MČ 
Paní Kazdová poptala po firmách – ceny 
Úkol zatím nepokračuje. 
 
REKLAMNÍ TABULE – info od MHMP – majitelé černých staveb dostali výzvy 
k odstranění. Počkáme na ukončení – odstranění. 
K dotazu předsedy komise k probíhajícímu řešní s MHMP:  paní Kozákové odpvěděla, 
že v žádném případě nehrozí legalizace současného stavu. Jediným možným 
výsledkem současného procesu s NHMP je odstranění. 
 
 

7. TRAŤOVÝ  ÚSEK – POSUDEK 
KŽP - Připomínky předány, úkol splněn. 

  
CYKLOPODJEZD 
Komise byla informována panem Markem o jednání o cyklopodjezdu, u nádraží ČD 
Klánovice, kterého se účastnili zástupci MČ Praha Klánovice, MČ Praha 21, Ing 
Trojan a další. Byla mimo jiné projednávána možnost  prosazení vedle podchodu u 
nádraží ČD Klánovice i cyklopodjezd. Správa dopravní cesty je stále proti tomuto 
návrhu hlavně z důvodu navýšení nákladů. 
Touto problematikou se za MČ Praha 21  zabývá dopravní komise. 

 
 

8. PŘÍRODNÍ REZERVACE, plán péče 
Komise seznámena s tím, že Návrh na vyhlášení přírodní rezervace Klánovický les 
musí být z důvodu chyby  v původní dokumentaci rozeslán po opravě znovu. 



Komise byla informována o nové lhůtě k předložení připomínek. Je to 90 dnů od 
obdržení zaslaného návrhu. 
Paní Kozáková následně  informovala všechny členy KŽP  e-mailem o novém 
přesném nejzazším termínu odevzdání připomínek – jedná se o 27.6.2011. Zároveň 
všem zaslala nový „Návrh…“ 
Komise se domluvila, že si na příští zasedání  každý člen komise za sebe připraví 
písemné vyhotovení připomínek k „Návrhu..“ 

 
 

9. Pan Marek upozornil na založenou skládku za ČOV. Paní Slabochová informovala, že 
se jedná o soukromý pozemek na katastru obce Běchovice. Věc musí být předána MČ 
Praha Běchovice, která je oprávněna toto řešit. Předá OŽPD, sl. Nejtková. 
 
 

10. Pan Marek upozornil na kácení v lese pod ulicí Hodkovskou na 4 místech. Jedná se o 
plochy do 1 ha mimo přírodní rezervaci. Pan Marek byl členy komise upozorněn, že se 
jedná pravděpodobně o pravidelné kácení dle plánu těžby, které je mimo jiné potřebné 
pro obnovu a zachování lesních porostů pro další generace. Dále byl informován, že 
komise vyvíjí úsilí aby došlo ke zmenšování vzniklých povolených holin. Ty jsou nyní 
povoleny v max. ploše 1 ha. 
Komise se domluvila, že některé z budoucích jednání provede v terénu za přítomnosti 
místního revírního pana Sedláčka. 
Do příštího jednání bude zajištěn k nahlédnutí plán těžby pro letošní rok. Zajistí 
Slabochová. 
 
 

11. Paní Kazdová informovala o konání úklidové akce „ Ukliďme Pošembeří“, která se 
koná 9.4.2011. OŽPD bylo požádáno o poskytnutí kontejneru na odpad. Kontejner 
bude poskytnut, v současné době se již zařizuje -  sl. Nejtková. 
Komise byla požádána o možnost propagace akce na naší MČ. Komise souhlasí. 
Letáčky budou vyvěšeny ve vývěskách MČ. Zajistí Slabochová. 
 
 

12. Komise byla informována, že se na místě křižovatky v poli za ulicí Ježovickou 
(křižovatka polní cesty v prodloužení Ježovické a cesty od hřbitova) v místě kde bylo 
dříve „hnojiště“ objevují hromady posekané trávy, které sem dle vyjetých stop vizí 
větší ( asi nákladní) auto. Komise jednala o možnosti umístit zde závoru, respektive 3 
závory z každá strany příjezdu. 
Podklady o řešení likvidace hnojiště – respektive močůvky s následným možným 
průsakem do spodních vod zajistí paní Slabochová u paní Gurovičové. 
Do příštího jednání zajistí také fotodokumentaci z místa „hnojiště“ a z míst možného 
umístění závor. 
 
 
Příští zasedání se uskuteční 4.5.2011, ve středu, od 16:00 ve velké 
zasedačce. 
 
Zapsala Slabochová Dana 
Kontroloval Ing. Hartman 


